
Svar på motion från Tranås om att ta bort läkarundersökning före match för Diplom 
klass och E-klass. 

Förbundet anser att detta borde vara genomförbart. Förbundet anser att en läkare ska vara på plats när 
matcherna genomförs. Argumentet om att det är kostsamt att ha en läkare är inget som Kampsportsdelegationen 
tar hänsyn till. Detta handlar om säkerhet och inte om kostnader. 

Förbundet behöver lämna in en ansökan till Kampsportsdelegationen, vi får sedan vänta och se hur dom ställer sig 
till denna önskade förändring. 

Styrelsen yrkar på att vi gör en ansökan. 

 

Svar på motion från Tranås om att ha en U23 klass på SM. 

Beslut om att ändra tävlingsklassen U21 till U23 togs av föregående styrelse så det är redan genomfört. 

Styrelsen har diskuterat frågan och kommit fram till att underlaget att i dagsläget ha en U23 klass på SM inte blir 
tillräckligt. Vi ser vikande antal anmälda på senior SM och med en U23 klass så skulle senior SM bli ännu mindre, 
Detta skulle inte vara bra för sporten. Styrelsen var inte enig i beslutet. 

Om vi i framtiden ser ett växande underlag som kan ge SM status från RF för U23 så ska vi införa det. 

 
Styrelsen yrkar: Avslag. 

 

Norrlandsklubbar önskar ekonomisk stöd för att få sporten att växa i norra Sverige. 

Förbundet anser att detta är en bra ide. Hela Sverige ska ges rimliga förutsättningar att bedriva muaythai. 

Viktigt är att detta leder till utveckling så det inte bara blir att förbundet ska ge pengar och att inget händer. 
Norrlands klubbar har ett ansvar att söka alla bidrag som tänkas kan för att förbättra sin situation. Kubbar från 
södra delarna kan ges ekonomiskt stöd för att åka upp och deltaga på tävlingar arrangerade av norrlandsklubbar. 
Framgångsrika tränare ska kunna bidra med seminarium för att dela sin erfarenhet och utveckla klubbarna.  

I styrelsens diskussion så nämndes 100000kr  under ett år. 

Styrelsen yrkar: Ja  


